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Odpowiedź w sprawie interpelacji odnośnie gazonów przy ul. Słonecznej 

Znak sprawy : WOR-V.V.0003.34.2024 

 

Serdecznie dziękuję za odpowiedź. Informacje odnośnie złożenia wniosku do 

Budżetu Obywatelskiego oraz to, iż zagospodarowanie gazonów nie było objęte zadaniem 

inwestycyjnym – były mi znane. Mimo wszystko puste gazony wskazują na niedokończoną 

inwestycję, która na chwilę obecną wygląda źle. Gromadzą się tam odpady i szkoda, aby 

straszyły swoją brzydotą. Być może Budżet Obywatelski zgłoszony do edycji 2025 zaspokoi 

tę potrzebę, jednakże przy takiej ilości wniosków szanse są marne – a gazony puste – 

zaśmiecone będą niszczeć dalej. Zwracam się jeszcze raz z prośbą o zagospodarowanie ich 

zgodnie z ich przeznaczeniem. 

Serdecznie dziękuję. 

Agnieszka Cierach 

 

 

 

 


